
Title (en)
Device for piercing a line.

Title (de)
Vorrichtung zum Anstechen von Leitungen.

Title (fr)
Dispositif pour percer une ligne.

Publication
EP 0429904 A1 19910605 (DE)

Application
EP 90121323 A 19901107

Priority
DE 3939248 A 19891128

Abstract (en)
A device for piercing a line, especially a pressure line of a cooling device to be disposed of, having a base body (1) which has a seal (2) acting
against the line to be pierced, a piercing mandrel (3), a line connection (4) and a holding device (16, 17) for the line to be pierced, in which the
mandrel (3) is supported inside the base body (1) such that it can be displaced at right angles to the line to be pierced, the base body (1) has a
cap (5) which is displaceable in the same direction as the mandrel (3) at right angles to the line to be pierced, and the mandrel (3) is supported by
means of its end remote from the line in the cap head (6) such that said mandrel is also driven when the cap (5) is displaced. <IMAGE>

Abstract (de)
Vorrichtung zum Anstechen einer Leitung, insbesondere einer Druckleitung einer zu entsorgenden Kühlvorrichtung, mit einem Grundkörper (1),
der eine gegen die anzustechende Leitung wirkende Dichtung (2) aufweist, einem Anstechdorn (3), einem Leitungsanschluß (4) sowie einer
Haltevorrichtung (16, 17) für die anzustechende Leitung, bei der der Dorn (3) im Innern des Grundkörpers (1) senkrecht zur anzustechenden Leitung
verschiebbar gelagert ist, der Grundkörper (1) eine Kappe (5) aufweist, die gleichgerichtet mit dem Dorn (3) senkrecht zur anzustechenden Leitung
verschiebbar ist, und der Dorn (3) mit seinem leitungsabgewandten Ende im Kappenkopf (6) so gelagert ist, daß er bei einer Verschiebung der
Kappe (5) mitgeführt wird. <IMAGE>
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